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 تصحیح رنگ فوق العاده نیما دبیرزاده یکی از ویژگی های درجه 
یک این فیلم است و دیگری تدوین امیر ادیب  پرور عزیز است که بسیار 

موفق عمل کرده است.
اگر هاتف علیمردانی می توانســت فیلمسازی در دوره 
دیگری از سینمای ایران را تجربه کند چه دوره ای را انتخاب 

می کرد؟
من همین دوره را دوباره انتخاب می کنم چرا که ســینمای قبل 
انقلاب را  نمی پسندم و کلا جز چند فیلم انگشت شمار فیلم خوب با 
ارزشی تولید نشده و فکر می کنم سینمای ما کاملا قدم به قدم رشد و 
مدام پوست اندازی کرده است. مثلا در دهه هفتاد با عباس کیارستمی 
و در دهه هشتاد با  اصغر فرهادی اما با تمام جوانهای خوش فکر و با 
استعدادی که بعد از آن آمده اند آن پوست اندازی سوم هنوز رخ نداده 
آنچه من آنرا رنسانسی در سینمای ایران می دانم و خبر بسیار مهمی 
که می توانم بدهم، در چند سال آینده نسلی از فیلمسازان وارد عرصه 
سینمایی کشور خواهند شد که اولا صد در صد سینمای کشور را تحت 
تاثیر قرار خواهند داد و دوما اینکه ما را وارد دوره جدیدی از سینمای 

ایران خواهند کرد.
در مورد بحث تهیه کنندگی فیلم ستاره سازی برای مان 

بگویید.
به جرات می توانم بگویم که علی سرتیپی در این سال ها چندین 
بار سینمای ایران را از خطر ورشکستگی کامل نجات داده است یکی 
از تهیه کنندگان و شرکت های پخش بزرگ سینماست که همیشه 
در هر اثر بزرگی که در سینمای ایران ساخته شده نقش داشته است. 
شاید واقعا خیلی سخت باشد که دوباره با بودجه سینمای در آمریکا 
فیلم ساخت، خود علی سرتیپی برای من مثال می زد که وقتی آقای 
کیارســتمی برای ســاخت فیلمی به آمریکا رفت گفت »بعد از وارد 

شــدن به آمریکا دیدم که انگار اروپا و جاهای دیگری که در آن فیلم 
می ســاختیم مانند یک ده بودند« و واقعا فضا و جهان فیلمسازی در 
آمریکا و سینمای هالیوود متفاوت است و این در تمام زندگی ام رویای 
من بود که بتوانم یک پروداکشن واقعی را تجربه کنم. ما در سینمای 
ایران خیلی هیئتی کار می کنیم ولی اینکه این فرصت برای من ایجاد 
شد که سختی ها و مشکلات و دغدغه های یک فیلمساز را خارج از 
ایران تجربه کنم مدیون حمایت ها و پشتیبانی علی سرتیپی است که 
بدون هیچ چشمداشتی این شــرایط را فراهم کرد. فیلم ستاره بازی 
بیش از آن که خوب یا بد باشد یک پروداکشن حرفه ای است دو برهه 
از زمان در آمریکا و کانادا فیلمبرداری شده و فیلم هم آپارتمانی نیست 
و اکثر فیلمبرداری ها در مرکز شــهرهای مثل مونترآل فیلمبرداری 
شده است. مثلا صحنه ای مربوط به سال 200۸ را باید فیلمبرداری 
می کردیم و اگر فقط یک ماشین متعلق به 201۸ آنجا بود همه چیز به 
هم می خورد و رقم خوردن چنین سطح کیفی در تهیه این اثر بخاطر 
وجود علی ســرتیپی بود و مورد دیگری که بســیار جای تشکر دارد 

طراحی صحنه فوق العاده مجید میرفخرایی است.
در مورد اکران فیلم در آمریکا و کانادا بگویید.

شرکت  shak sinema که مدیریتش را یک ایرانی آمریکایی به 
نام رضا شکوری بر عهده دارد این فیلم را از 1۵ اکتبر در آمریکا و کانادا 
اکران خواهد کرد و وارد باکس آفیس خواهد شد و امیدوارم با اینکه در 
واقع این فیلم در سینمای مستقل آمریکا ساخته شده بتواند برای خود 

فضا و جایی بیابد و تا جایی که ممکن است فروش کند.
در حال حاضر فیلم ستاره بازی پرفروش ترین فیلم اجتماعی در 
حال اکران است و یک مسئله مهمی که وجود دارد این است که مردم 
به دلیلی که من نمیدانم از سینمای اجتماعی که قلب سینمای ایران 
است حمایت نمی کنند. سینمایی که تمام نقدها و چالش ها توسط 

آن شــکل می گیرد و این عدم حمایت باعث از بین رفتن ســینمای 
اجتماعی می شود. 

آیا سینماگران توانسته اند این مسئله را آسیب شناسی 
کنند؟

رفتارهای اجتماعی مردم ایران بســیار پیچیده است وقتی شما 
به ژاپن می روید سلیقه بصری و علاقه مندی های مشخص آنها را به 
وضوح می بینید اما در مردم ایران در هر برهه از زمان تغییر سلیقه و 
ذائقه ایجاد می شود چه در موسیقی و چه در سینما و .... و ناگهان بدون 
دلیل مشــخصی یک نوع تفکر و یک نوع نگاه را پس می زنند. شاید 
ریشه آن در یکســری بزنگاه های اجتماعی باشد عده ای می گویند 
این به کوچک شدن بســته اقتصادی مردم مربوط است که من این 
مســئله را قبول ندارم چون اگر اینگونه بود فروش فیلم های کمدی 

هم پایین می آمد.

ملیسا ذاکری:
رسیدن به پیچیدگی های شخصیت صبا دشوار بود

لطفا برای مخاطبان در مورد چگونگی ورودتان به دنیای 
هنر و سینما بگویید.

من از هنرستان ســوره کار در تئاتر را شــروع کردم و یک دوره 
آموزشی هم در موسســه کارنامه گذراندم. فیلم مردي که اسب شد 
کار اقاي ثقفي ، کوچه بي نام مادري، آباجان، سال هاي دور ازخانه و 
در نهایت ستاره بازي فیلم هایي هستند که انتخاب کردم به این دلیل 
که نقش های این آثار برایم جذاب بودند. فیلم هایي هم پیشنهاد شد 
که ترجیح دادم کار نکنم همانطور که گفتم براي من جذاب بودن یک 
نقش اهمیت بیشتري دارد و اینکه آن نقش بتواند  مرا به چالش بکشه 

برایم در اولویت است
کمی در مورد کاراکتر صبا برای مخاطبان بگویید.

شخصیت صبا یه پیچیدگی هایی دارد که صحبت کردن در موردش 
شاید آنرا سطحی کند. صبا به دلیل وجود شخصیت، مرزی درونگرا 
و برونگــرا را توامان دارد و همین خصوصیت دلیــل اصلی تضادها و  
آشفتگی های ذهنی اش است که در روزمره اش هم تاثیر می گذارد. صبا 
دوران کودکي پرتنشی داشته و پدرش تنها کسی است که همیشه در 
کنارش بوده است. مشکل صبا از دید خودش این بود که هیچکس او 
را درک نمي کرد و دلیل تنهایی های مداومش این نوع درکی بود که 

از خودش داشت.
فرایند رسیدن به نقش صبا برای شما چگونه بود؟

از نظر مــن بازیگري یعنــي هنر قانع کــردن و قانــع کردن در 
چنین نقش هایي سخت و دشوار اســت. آقاي علیمرداني از کاراکتر 
اصلي)صبا(چند وویس و فیلم کوتاه داشتند که تا حدودي تماشاي 
آن فیلم ها و شــنیدن اون وویس ها باعث شد من بیشتر با شخصیت 
صبا آشنا بشــوم. هرچند دنیاي  صبا از من خیلي دور  و غریبه بود، 
اما با تحقیقاتي که انجام دادم و آگاهي که نسبت به شرایط یک فرد 
در چنین موقعیتی بدست آوردم توانستم خودم را به شخصیت صبا 
نزدیک کنم. مخاطبان با تماشای این فیلم به پیچیدگی های شخصیت 
صبا پی می برند و رسیدن به این پیچیدگي ها کار سخت و دشواري 

بود.
تاثیر روانی چنین کاراکتر پیچیده ای روی خودتان چه بود؟

قطعا چنین نقش پیچیده اي با آن بعد رواني بعــد از اجرا در من 
تاثیراتي داشــته و در مواجه با ناملایمت هایي کــه بعدا در زندگي 
شخصي خودم اتفاق مي افتاد، ناخودآگاه یک فلاش بکي به نقش صبا 
مي خورد و اتفاقاتي که در واقع به واسطه خواندن فیلمنامه و حسي که 

از صبا گرفته بودم و آنرا زندگي کرده بودم برایم زنده مي شد. 
تجربه همکاری با مایکل مدسن چگونه بود؟

در خصوص همکاري در کنار مایکل مدســن خوب بیشتر ایشان 
پارتنر آقاي فرهاد اصلاني بودند. حضور ایشان در این فیلم براي من 
جذاب بود ولي بیشــتر کلیات فیلم و خروجي فیلــم و تجربه اي که 

بدست مي آورم برایم اهمیت دارد
بازخورد مخاطبان را نسبت به نقش صبا چگونه دیدید؟

بازخورد مخاطبان خیلي خوب بود، من چندین بار فیلم را در کنار 
مردم تماشا کردم و از آنجایي که ساختار فیلم تراژیک است با توجه 
به اوضاع و احوال اجتماعی فعلی شاید این همزاد پنداري مردم با صبا  
بیشتر هم بوده باشد و فیدبک هایي که در آخر از مردم مي گیرم برایم 
خیلی جذاب است، همینطور زمانی که برای بازی در فیلم ستاره بازی 
کاندید بهترین بازیگر نقش اول زن شــدم نظر منتقدان برایم بسیار 
جذاب بود چون فکرش را نمی کردم که چنین فیدبک هایی در زمان 

اکران در جشنواره فجر از طرف منتقدان دریافت کنم.


